



السيرة الذاتية والعلمية

الاسم الرباعي واللقب: رائد حميد هادي محمود الزهيري

المواليد: ١٩٨٠/١٠/١٨

رقم الهاتف: ٠٧٧١١٤١٥٦٨١

الايمل: raidhh06@gmail.com

اللقب العلمي : مدرس

الشهادة الحاصل عليها: ماجستير

الاختصاص: طرائق تدريس اللغة العربية

الجهة المانحة : العراق

الجامعة : ديالى كلية التربية الاساسية /قسم اللغة العربية

عنوان رسالة الماجستير : اثر توظيف معجم اعراب الفاظ القران الكريم في تحصيل طلاب الصف الرابع العلمي في مادة قواعد اللغة العربية واتجاههم نحوها

تاريخ الحصول على شهادة الماجستير : ٢٠١٢/١/١٠

البحوث المنشورة: العدد (٥)

١- اسباب اهمال طلبة السادس الاعدادي الاجابة عن اسئلة قواعد اللغة العربية من وجهة نظر المدرسين(مجلة الفتح؛العدد٥٢/٢٠١٢)

٢- تقويم كتاب قواعد اللغة العربية الصف الساس الابتدائي من وجهة نظر المعلمين(مجلة الفتح العدد٥٨/٢٠١٤)

٣- اثر توظيف معجم اعراب الفاظ القران الكريم في تحصيل طلاب الصف الرابع العلمي في مادة قواعد اللغة العربية واتجاههم نحوها (مجلة ديالى؛ العدد٦٥ /٢٠١٥)

٤- اثر مختارات من القصص القراني في الاداء التعبيري لدى طلاب الصف الثاني متوسط(مجلة كلية التربية الاساسية /الجامعة المستنصرية؛العدد ٨٧ مجلد ٢١/٢٠١٥)

٥- نماذج من اساليب التربية والتعليم في القران الكريم(مجلة الدراسات العليا/ جامعة النيلين /جمهورية السودان العدد ١٨/٢٠١٦)

Conduc CV and scientifict

Full name and surname: Raid Hamid Hadi Zuhairi

Births: 1980/10/18

Telephone number: 07711415681

Email: raidhh06@gmail.com

The scientific title: Tecturer

Certificate obtained: Master

Specialization: Methods of Teaching Arabic Language

Donor: Iraq

University: Diyala University / College of Basic Education

The title of Master's Thesis : The Effect of using the Holly Koran glossary with fourth Grade high school students Test result in Arabic language rules and their reaction towards it.

The date of obtaining a master's degree : 10/1/2012

Research published: No. 5

1-The reasons for the negligence of the sixth preparatory students - answer questions Arabic grammar from the perspective of teachers (Open magazine; No. 52/2012)

2-Evaluation of the Arabic language book for the sixth grade elementary school in teachers perspective(Open Magazine Issue 58/2014)

3-The Effect of using the Holly Koran glossary with fourth Grade high school students Test result in Arabic language rules and their reaction towards it(Diyala magazine; No. 65/2015)

4-TheEffect of selection from Quran stories to expressive performance of the second grade Mid School students((Journal of College of Basic Education / Mustansiriya University; number 21/2015 87 folder)

5- Examples of methods of education in the Koran (the Journal of Graduate Studies / Neelain / Republic of Sudan University, No. 18/2016)